
 Generalforsamling 
 Mandag  d.  20.  maj  2024  kl.  13.00 

 i  salen  på  Arrild  skole. 

 Dagsorden: 
 1.  Velkomst  fra  formanden. 

 John  byder  velkommen  til  alle. 

 2.  Valg  af  dirigent. 
 Bestyrelsen  peger  på  Karsten  Gam  som  dirigent.  Dette  er  forsamlingen  enig 
 i. 

 3.  Valg  af  stemmetællere  -  4  skal  vælges  . 
 Bord  1  =  Karl  Johan. 
 Bord  2=  Andreas  Nielsen. 
 Bord  3=  Lise  Johannsen. 
 Bord  4=  Susanne  Ravn. 

 4.  Bestyrelsens  beretning.  Se  vedhæftet  fil. 

 Spørgsmål  fra  Jens  på  Østmarken  60: 
 Der  stilles  spørgsmål  i  forhold  til  grus.  Der  er  et  ønske  om,  at  der  bliver  lagt 
 en  bunke  med  grus,  således,  at  man  selv  kan  fylde  huller  op  på  sin  grusvej. 
 Dette  vil  blive  taget  op  til  næste  møde  i  Grundejerforeningen. 

 5.  Fremlæggelse  og  godkendelse  af  årsregnskab. 
 Tommy  fremlægger  regnskabet  for  2023. 

 Ingen  spørgsmål. 

 6.  Godkendelse  af  budget  for  2024  samt  fastsættelse  af  kontingent. 
 (Bestyrelsen  foreslår  uændret  kontingent) 

 Budget  et  godkendt. 

 7.  Indkomne  forslag. 

 Der  er  i  alt  50  stemmeberettigede 

 Bestyrelsen  foreslår  vedtægtsændringer  -  se  bilag. 

 §3  (stykke  3)-  45  stemmer  for. 
 §3  (stykke  6)-  46  stemmer  for. 



 §3  (stykke  8)  -  44  stemmer  for  og  3  stemmer  i  mod. 
 §3  (stykke  7)  -  47  stemmer  for 

 Dertil  skal  der  afholdes  en  ekstraordinær  generalforsamling.  Dette  indkaldes 
 der  snarest  muligt. 

 8.  Valg  af  bestyrelse. 

 På  valg  er: 
 Lene  Hansen  -  ønsker  genvalg  (vælges  for  2  år) 
 Tillykke  med  valget,  Lene. 

 Regin  Stark  Hansen  -  ønsker  genvalg  (vælges  for  2  år) 
 Tillykke  med  valget,  Regin. 

 Tommy  Kirk  Larsen  -  ønsker  genvalg  (vælges  for  2  år) 
 Tillykke  med  valget,  Tommy. 

 9.  Valg  af  2  bestyrelsessuppleanter. 
 Susanne  Ravn  -  Sydmarken  39 
 Lise  Johansen  -  Østmarken  12 

 10.  Valg  af  registreret  revisor. 
 Beierholm  bliver  genvalgt. 

 11.  Evt. 
 1.  Ønske  om,  at  grusvejene  bliver  fyldt  godt  op. 

 2.  Ønske  om  hastighedsskilte  i  Vestskoven. 

 3.  Spørgsmål  til  beskatning  af  fællesarealer.  Bestyrelsen  har  intet  hørt  herom. 

 4.  Ønske  om  nye  flag  til  indgangen  ved  Feriebyen. 

 5.  Spørgsmål  om,  hvorvidt  der  er  krav  til,  hvor  høje  træerne  skal  være 
 ved  fældning. 

 6.  Spørgsmål  til  vej/stier  i  Præsteskoven.  Dette  tager  Andreas  Nielsen,  som 
 er  medlem  af  Menighedsrådet  sig  af,  og  informerede  ved  dagens  møde. 

 7.  Mulighed  for  at  få  vejbump  rundt  i  Feriebyen  for  at  mindske  hastigheden. 
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 8.  Ønske  om  at  få  låsen  lavet  i  Posthuset,  da  der  modtages  uønsket  post. 

 9.  Et  ønske  om  et  mere  uddybende  referat. 

 10.  Henvendelse  ift.  om  kommunen  skal  involveres  med  de  store 
 regnmængder  i  Østmarken. 

 12.  Kaffe. 

 Referent:Lene  Hansen 
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